

香港聯合交易所有限公司  
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED  
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

## 通告 CIRCULAR

事項： 就滬深港通引入大宗交易  
Subject: **Introduction of Block Trading under Stock Connect**  
查詢： 參與者一般查詢熱線<sup>1</sup> ( 電話：2840 3626 電子郵箱：[trd@hkex.com.hk](mailto:trd@hkex.com.hk) )  
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline<sup>2</sup> (Tel: 2840 3626 E-mail: [trd@hkex.com.hk](mailto:trd@hkex.com.hk))**

請參照證券及期貨事務監察委員會及中國證券監督管理委員會於今日就滬深港通引入大宗交易 ( 非自動對盤交易 ) 發布的[聯合公告](#)及香港交易及結算所有限公司就此發布的[新聞稿](#)。待監管批准後，有關細節包括但不限於交易安排、技術細節 ( 如有 ) 及實施時間表將另行公告。

Reference is made to the [Joint Announcement](#) issued by the Securities and Futures Commission and the China Securities Regulatory Commission today and the [news release](#) published by Hong Kong Exchanges and Clearing Limited on the introduction of block trading (manual trades) under Stock Connect. Subject to regulatory approval, relevant details including but not limited to trading arrangements, technical details (if any) and implementation timeline will be announced in due course.

營運科  
交易部  
副總裁  
林雲芝 謹啟

**Farica Lam**  
**Vice President**  
**Trading Department**  
**Operations Division**

<sup>1</sup> 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

<sup>2</sup> All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).